
 

 

                                                                                                            
 

Kort Verslag gesprek ADO Den Haag en Supportersvereniging Haagsche Bluf (SVHB) d.d. 20 augustus 2024 

 

Aanwezig: Natascha van Grinsven-Admiraal (Algemeen Directeur ADO Den Haag), Koos Roeg (Supporter Liaison 

Officer SLO), Jacco van Leeuwen (voorzitter SVHB), Gerard Dekker Kleijn (vicevoorzitter SVHB), Hans Agte 

(penningmeester SVHB) Michelle Gielbert (bestuurslid ADO Kids), Rudo Strang (aspirant bestuurslid FCDH), Peter 

Helleman (secretaris SVHB) en Piet Vink (supporter FCDH) 

 

1 Interview trainer 

SVHB, en met name FCDH, vinden dat de trainer en de Technisch Directeur (TD) in een recent overleg met 

supporters niet helemaal de waarheid hebben verteld. Een overleg op initiatief van de trainer. 

 

Voor het interview met de trainer onlangs in het stadion zijn vooraf vragen geformuleerd. De AD is hierover 

geïnformeerd en heeft geadviseerd: “Je wil openheid geven, doe dit dan ook, geef op elke vraag antwoord en ga geen 

vragen verbieden.” 

Er zijn wel vragen verboden. Wie heeft dit besloten? De AD geeft aan dit niet te zijn geweest. 

 

2 Gesprek met Head of Football Scott McLachlan op 23 augustus 2024  

Naast een vertegenwoordiging van de supporters zijn ook de AD, de TD en de SLO aanwezig bij het gesprek. 

Het nog niet getekende Strategisch Plan van de club komt aan de orde. De AD adviseert het verbod op te stellen 

vragen aan de trainer ook aan te kaarten in het gesprek. 

 

De AD geeft aan dat de Technisch Directeur en zij onafhankelijk van elkaar opereren. Scott is er alleen voor het 

technische verhaal.  

 

3 Uitwedstrijd tegen FC Dordrecht d.d. 17 augustus 2024 

De AD heeft een realistische kijk op de gebeurtenissen tijdens deze wedstrijd. Ze keurt niet goed wat er is gebeurd. Zij 

heeft gezien dat de supporters van FC Dordrecht de ADO Den Haag-supporters stonden uit te dagen. Zowel van de 

kant van ADO Den Haag als van FC Dordrecht loopt het onderzoek naar de misdragingen. 

 

Tevens is ze erg begaan met de eigen supporter, die in elkaar is geslagen. Ze heeft contact met hem gehad. Schijnt 

een goed gesprek te zijn geweest. De supporter gaat zijn straf overigens niet ontlopen. 

 

4 Financiën ADO Den Haag 

De AD geeft aan dat de sponsorinkomsten jaarlijks stijgen. Desalniettemin is er een begrotingstekort door het 

mislopen van de promotie en tegenvallende kaartverkoop. Op dit moment nog geen cijfers, deze volgen later. 

 

5 Financiën SVHB 

SVHB ziet af van de financiële bijdrage vanuit de club, gekoppeld aan het aantal seizoenkaarten. SVHB gaat zelf 

inkomsten genereren. 

 

6 Entertainment op het veld 

Een oplossing voor entertainment op veld ligt in het verschiet. Wellicht een barterdeal met het bedrijf dat de 

apparatuur levert. De AD komt hierop terug. Mocht dit niet lukken, dan denkt SVHB ook na over een oplossing. 

 

 

http://www.adodenhaag.nl/


 

7 ADO Den Haag-organisatie 

De club verkeert in een proces van reorganisatie. Dit kost tijd. Qua fte wordt het er niet beter op. De AD: “Er zijn 

uitdagingen om processen efficiënter te laten verlopen.” 

 

8 Spelers in het supportershome na afloop thuiswedstrijd 

De SLO is bezig met het bezoek van spelers aan het supportershome na thuiswedstrijden. In ieder geval bij de 

wedstrijd tegen Excelsior, mogelijk al 23 augustus 2024 tegen FC Volendam. 


